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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Funktionshinderrådet 

2023-11-13  

Tid  Klockan 13.30 – 16.35  

Paus Klockan 14.45 – 15.00  

Plats 
 

Strömsalen, Kinnaström, Kinna  

Ledamöter Anna-Lena Gunnarson Ordförande  

 Magnus Lilliecrona Vice ordförande  

 Ann Iberius-Orrvik Funktionsrätt Mark  

 Inger Caudwell Föreningen för barn, unga och 

vuxna med intellektuell 

funktionsnedsättning 

 

 Boine Johansson Hörselskadades Riksförbund  

 Kicki Staffas Neuroförbundet  

 Ann-Marie Ragnarsson Reumatikerförbundet  

 Marita Johansson Synskadades Riksförbund  

 Thomas Johansson Psoriasisföreningen  

 Ej tjänstgörande ersättare   

 Laila Söderberg Hörselskadades Riksförbund  

 Sune Engvall Psoriasisföreningen 

 

 

Övriga deltagare Tjänstepersoner  

Nicklas Löfström Nämndsekreterare   

Kerstin Säthil Social hållbarhetsstrateg   

Agnes Werner Hållbarhetsstrateg   

Svante Dahlqvist VD, Marks bostad AB § 35  

Magnus Svensson Utredare § 37  

Michael Jonsson Verksamhetschef § 39  

Rana Khalili Mansour 1:e LSS-handläggare § 39  

Jalal Nishada 1:e LSS-handläggare § 39  

    

    

Viktoria Berg Folkhälsostrateg § 40  

Andreas Lybacken Verksamhetschef § 41  

Katja Drugge Projektledare § 41  

Stefan Gabrielsson Projektledare § 43  

    

    

    



Sida 2(16) 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Funktionshinderrådet 

2023-11-13 

 

  

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

 

Utses att justera Ann Iberius-Orrvik 

Justeringens plats och tid Socialförvaltningen, Kinnaström, Kinna den 21 november 2023 

Underskrifter   

 

Sekreterare  §§ 33-45 

Nicklas Löfström 

Ordförande 

Anna-Lena Gunnarson  

 

                    Justerande  

Ann Iberius-Orrvik 

 

 

 

 

Tillkännagivande av justerat protokoll 

Protokollet är justerat. Justeringen har gjorts offentlig genom tillkännagivande 

på Marks kommuns anslagstavla, som återfinns på webbplats: www.mark.se 

Instans 

Funktionshinderrådet 

Sammanträdesdatum 

2023-11-13, § 33-45 

Datum för anslags 

uppsättande  
2023-11-21 

Datum för anslags 

nedtagande 
2023-12-13 

Förvaringsplats för protokollet 

Socialförvaltningen 

Underskrift 

 ______________________  

Nicklas Löfström 
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Innehållsförteckning  

Fastställande av ärendelista § 33  

Föregående mötesprotokoll § 34  

Aktuell information från Marks Bostad § 35  

Återrapportering av uppdrag som lämnats vid tidigare 

sammanträde 

§ 36  

Information om färdtjänst § 37  

Tillgänglighetsdag § 38  

Riktlinjer myndighetsutövning funktionsstöd § 39  

Ungas delaktighet och inflytande i Marks kommun § 40  

Badhuset Kaskads lokaler § 41  

Politikerutfrågning inför EU-valet, maj 2024 § 42  

Nya Ängskolan och Ängshallen i Skene § 43  

Sammanträdestider 2024 § 44  

Övriga frågor § 45  
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§ 33 

Fastställande av ärendelista 

 
Ärendelistan godkänns. 
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§ 34 

Föregående mötesprotokoll 

 
Följande mötesprotokoll anmäls:  
 

- Funktionshinderrådets protokoll den 5 september 2023. 
 
Föregående protokoll antecknas till protokollet. 
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§ 35  

Information från Marks Bostad 

 
VD för Marks Bostad AB Svante Dahlqvist föredrar ärendet och svarar på 
frågor. 

Nybygge i Kinnaströmsområdet, man vet mer efter möte mars -24. 
Funktionshinderrådet MBAB-grupp kommer underrättas och kallas in för 
rådgivning under våren.  
 
Renovering av Assbergsområdet kommer starta under våren. Förtydligande 
beslut fattas på MBAB:s marsmöte. Renoveringen kommer ske successivt i 
området och man har redan nu börjat tomställa lägenheter efter utflyttning 
för att ha utbyteslägenheter i området, då man måste lämna sin lägenhet 
periodvis under renoveringen. MBAB-gruppen kommer att höras för 
rådgivning under våren. Man kommer se över tillgängligheten både i 
lägenheterna och i utemiljön. 

Ordförande frågar om informationen kan antecknas till protokollet, och finner 
att så sker. 
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§ 36  

Återrapportering av uppdrag som lämnats vid tidigare 

sammanträde 

Bildkvalité ”Markabete pågår” 

Vid funktionshinderrådet sammanträde den 5 september 2023, § 26, 
meddelade Kicki Staffas för Neuroförbundet att hon skulle undersöka om det 
går att få bättre kvalité på filmen. 
 
Kicki Staffas meddelar att en bättre kopia är ordnad och kommer överlämna 
denna till ordförande. 

Workshop nya hemsidan 

Vid funktionshinderrådet sammanträde den 5 september 2023, § 32, 
framförde rådet en önskan om att testa den nya hemsidans funktioner och 
hjälpmedel innan lansering. 
 
Kommunikatör Lillemor Sandh meddelar att en tillgänglighetstest kan äga rum 
i början av mars 2024. Viktigt att inbjudan kommer i god tid, innan 
organisationernas interna sammanträden. 

Marknadsföring av föreningars broschyrer och deras aktiviteter på 

kommunens caféer 

Vid funktionshinderrådet sammanträde den 5 september 2023, § 28, 
framförde rådet en önskan om att marknadsföra föreningarnas broschyrer. 
 
En önskan från rådet är att få tillgång till att placera information i cafét på 
Kinnaström. Frågan undersökts på nytt och återkoppling kommer. 
 
Ordförande frågar om informationen kan antecknas till protokollet, och finner 
att så sker.  
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§ 37  

Information om färdtjänst 

 
Utredare Magnus Svensson informerar och svarar på frågor om färdtjänst. 
 
Äldreomsorgsnämnden gav den 15 juni 2020 förvaltningschefen 
(socialförvaltningen) i uppdrag att utreda möjligheter till utveckling och 
organisation av färdtjänsten i Marks kommun efter år 2026. 
 
Fyra möjliga alternativ identifierades till hur färdtjänsten kan organiseras i 
Marks kommun: 
 

• Fortsätta låta Västtrafik upphandla, samordna och utföra färdtjänsten. 
• Upphandla utförandet av färdtjänst gemensamt med andra kommuner. 
• Upphandla utförandet av färdtjänst på egen hand. 
• Överlåta uppgifterna enligt färdtjänstlagarna till regionala 

kollektivtrafikmyndigheten (RKM) som är Västra Götalandsregionen. 
 
Efter att ha varit upp på nämnden den 9 maj 2022 samt den 17 oktober 2022 
fattade omsorgsnämnden den 19 juni slutligen beslutet att: 
 
Omsorgsnämnden ingår ett samverkansavtal med Borås Stad angående 
upphandling, samordning och utförande av särskild kollektivtrafik (färdtjänst) 
för perioden efter den 20 juni 2026. Marks kommun deltar därmed i den 
upphandling av ett nytt avtal som Borås Stad genomför för avtalsperioden 
närmast efter den 20 juni 2026. 
 

- Uppstartsmöte ägde rum den 5 oktober 2023 med tjänstemän i Borås. 
- Borås planerar att påbörja upphandlingsprocessen i början av år 2024. 
- Borås går in i nytt avtal med trafikföretag ca juni år 2025. 
- Marks kommun ansluter till avtalet den 21 juni år 2026. 

 
Önskemål är att få ta del av utredningen, vilken kommer distribueras ut till 
rådet. 
 
Ordförande frågar om informationen kan antecknas till protokollet, och finner 
att så sker. 
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§ 38  

Tillgänglighetsdag 

 
Ordförande Anna-Lena Gunnarson och hållbarhetsstrateg Kerstin Säthil 
föredrar ärendet och svarar på frågor. 
 
Svar från Kultur- och fritidsförvaltningen, 
Med utgångspunkt i beslutade riktlinjer för föreningsstöd, har kultur- och 
fritidsnämnden inte någon ordinarie stödform lämpad för ekonomiskt stöd till 
genomförande av en tillgänglighetsdag. Möjlighet finns dock för 
funktionshinderorganisation att ingå IoP med kultur- och fritidsnämnden, där 
exempelvis tillgänglighetsdag skulle kunna ingå som en del. IoP kan innebära 
att ett visst ekonomiskt stöd utgår, beroende på vad som avtalas i respektive 
fall. 
 
Hållbarhetsstrateg Kerstin Säthil tar med sig frågan gällande idéburet 
offentligt partnerskap (IoP). 
 
Ordförande frågar om informationen kan antecknas till protokollet, och finner 
att så sker. 
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§ 39  

Riktlinjer myndighetsutövning funktionsstöd 

 
Verksamhetschef Michael Jonsson, 1:e LSS-handläggare Rana Khalili Mansour 
och Jalal Nishada föredrar och svarar på frågor gällande nya riktlinjer för 
bostadsförsörjning. 
 
Den 17 oktober sändes remiss ut till rådet. 
 
Funktionsrätt Mark har den 8 november lämnat skriftligt remissvar, se bilaga 
1 - svar på remiss till riktlinjer för myndighetsutövning funktionsstöd. 
 
Remissvaret kommer att biläggas till förslaget på nya riktlinjer för 
myndighetsutövning inom funktionsstöd som sänds till socialnämnden för 
beslut. 
 
Ordförande frågar om informationen kan antecknas till protokollet, och finner 
att så sker. 
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§ 40  

Ungas delaktighet och inflytande i Marks kommun 

 
Folkhälsostrateg Viktoria Berg informerar och svarar på frågor om ungas 
delaktighet och inflytande i Marks kommun. 
 
Uppdraget är att främja ungas delaktighet och inflytande i den lokala 
demokratin. Ett förslag på samarbete presenteras för rådet. 
 
Ordförande frågar om informationen kan antecknas till protokollet, och finner 
att så sker. 
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§ 41 

Badhuset Kaskads lokaler 

 
Vid funktionshinderrådets sammanträde den 23 maj 2023, § 14, beslutades 
att rådet översänder en skrivelse till teknik- och servicenämnden samt kultur- 
och fritidsnämnden. En redovisning önskas inför år 2024. 
 

Verksamhetschef Andreas Lybacken och projektledare Katja Drugge, 

informerar och svarar på frågor om badhuset Kaskads lokaler. 

Bilaga 2, åtgärdslista synpunkter, bemöts punkt för punkt. 

Rådet kommer sammansätta en grupp om 2-4 personer som undersöker de 

förändringar som har skett enligt bilaga 2 samt deltar på ytterligare ett möte 

på Kaskad. 

Ordförande frågar om informationen kan antecknas till protokollet, och finner 
att så sker. 
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§ 42  

Politikerutfrågning inför EU-valet, maj 2024 

 
Funktionsrätt i Mark ställer fråga om stöttning från kommunen med 
arrangemang.  
 
Ann Iberius-Orrvik för FRM tar med sig frågan till gruppen som diskuterar 
Funkisfestival/Tillgänglighetsdag 2024. 
 
Ordförande frågar om informationen kan antecknas till protokollet, och finner 
att så sker. 
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§ 43  

Nya Ängskolan och Ängshallen i Skene 

 
Projektledare Stefan Gabrielsson informerar och svarar på frågor om 
Ängskolan och Ängshallen i Skene. 
 
Skolbyggnaden Ängskolan är långt gången och överlämnas i juni 2024. 
Ängshallen projekteras nu och byggs mellan februari 2024 och cirka juni 
2025. Det under förutsättning av politiska beslut. 
 
Funktionsrätt Mark har som önskemål att genomföra en 
tillgänglighetsvandring innan skolan öppnar. 
 
Ordförande frågar om informationen kan antecknas till protokollet, och finner 
att så sker. 
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§ 44  

Sammanträdestider år 2024 

 
Rådet beslutar om följande sammanträdestillfällen för år 2024.  
 

• 13 februari 2024, Strömsalen, Kinnaström, Kinna 
• 28 maj 2024, Skene församlingshem, Skene (lokal preliminärt)  
• 10 september 2024, Strömsalen, Kinnaström, Kinna 
• 26 november 2024, Strömsalen, Kinnaström Kinna 

 
Önskemål från funktionshinderrådet är att förlägga sammanträdena i 
församlingshemmet i Skene. Önskemålet kommer beaktas. 
 
Ordförande frågar om informationen kan antecknas till protokollet, och finner 
att så sker. 
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§ 45  

Övriga frågor 

Tid för handläggning av IOP 

Normalförfarande är ca 3 månader för att ta fram underlag för ett IoP. I 
dagsläget har vi hög belastning på berörda medarbetare så 
handläggningstiden kan just nu vara längre. 

Buss on demand 

Buss on demand som är ett projekt som Västtrafik håller på med, där 
dynamisk och beställningsbar kollektivtrafik ska testas under ca 8 månader 
inom vår centralort (Kinna, Skene, Örby). 
 
I stället för vanliga bussar kommer Buss on demand trafiken köras med 
mindre men fullt tillgänglighetsanpassade fordon. On demand bussen kommer 
inte följa en bestämd rutt, utan kommer efter beställning anpassas efter var 
resenärer behöver stiga på och av. Den vanliga kollektivtrafiken kommer rulla 
på som vanligt under projektets gång. Testprojektet Buss on demand drivs av 
Västtrafik i samarbete med Nobina. 
 
Mer information om projektet återfinns på Västtrafiks hemsida och vid övriga 
frågor om projektet hänvisas till Västtrafik. 
 
Ordförande frågar om informationen kan antecknas till protokollet, och finner 
att så sker. 
 

 
 


